

<p>Dato: 18/9-2024 Tidsramme: 17-20 Dagsorden</p>	<p>Indkaldte: Ronny, Kasper, Tina, Lone, Celina, Marlene, Louise, Anne-Margrethe, Inge Lise Deltagende: Ronny, Kasper, Tina, Lone, Celina, Marlene, Louise, Inge Lise Fraværende: Anne-Margrethe Referent: Tina</p>
<p>Næste møde</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hvornår (Gerne inden for 14 dage, derefter en mødeplan) Hvis der er punkter, man ønsker at der skal bringes op, så send dem til den ansvarlige for udsendelse af dagsorden senest 1 uge inden mødet. - Månedlige "doorstep" møder, hvilken dag? 	<p>Næste bestyrelsesmøde d. 9/10 kl 17 i hallen.</p> <p>Vi genoptager at mødes den første torsdag i hver måned, til dem som kunne deltage. Vi starter ud torsdag d. 3/10. Disse er ikke officielle BS møder, men beregnet</p>
<p>Info</p> <ul style="list-style-type: none"> - Holdsport – Nyt medlems håndtering fra DAFFs side, det betyder at alt mht licens bliver flyttet over til holdsport og at Julecup 2024 holdtilmelding osv. kommer til at ske derigennem. - Gulv – DAFF og Tigers har indgivet en fælles skades anmeldelse til forsikringen, således afventer vi deres behandling 	<p>Daff har i denne sæson sagt at alle klubber i DK skal have en profil på holdsport. Alt tilmelding til konkurrencer skal ske her inde over. Daff har sendt en vejledning. Holdsport bliver opdateret i løbet af 2025 til en mere brugervenlig version.</p> <p>Vi afventer at der kommer en afklaring på vores gulv. Der er søgt erstatning på de 5 måtter, der er skadet, fra DM. Vi skal vurdere om vi skal købe 4 nye, så vi har 1 helt nyt gulv.</p>
<p>Status på opgaver</p> <ul style="list-style-type: none"> - Tøj til trænere- 	<p>Tøj til trænerne er så småt i gang. Det bliver bestilt til de træner der er i hallen de næste 2 dage. Tøjet, der er i trænerpakker, vil også blive tilgængelige for resten af klubben. Vi er stadig i overvejelsesfasen omkring tights og shorts. Det bliver en dyr løsning.</p>

<ul style="list-style-type: none"> - Musik - Sponsore 	<p>Strømper bliver sendt retur da der er fejl på de fleste. Lone arbejder videre og er i kontakt med et nyt firma.</p> <p>Trænerne skal lytte mix igennem og have valgt inden næste SB møde..</p> <p>Vi skal have lavet en kontrakt, så vi kan få nogle penge i hus. Vi har nogle der gerne vil give, men det kræver en kontrakt.</p> <p>Sponsoraterne skal altid hedde x antal kr + tryk.</p> <p>Flyt til forretningsordenen.</p>
<p>Forretningsorden Der skal laves en ny Forretningsorden, der er nye medlemmer i BS og nye opgaver</p>	<p>UT opdatere i andet dokument.</p>
<p>Sæson 24/25</p> <ul style="list-style-type: none"> - Opstart – hvordan er det gået - Status på antal nye, hvor kommer de fra, hvor mange via 	<p>Sæsonen er godt igang. Trænermøde skal i kalenderne og afholdes inden næste BS møde. Embrace får tilbuddet om at flytte træningen til en stor hal om mandagen. Alle hold er godt i gang. Extreme har forældremøde 23/9</p> <p>40 til prøvetræning, 22 indmeldte.</p>

<ul style="list-style-type: none"> - Motivo og konverteringsrate. - Træneruddannelse - Talenthold <p>Frem til Julecup Noget der skal laves.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Tilmelding, indsamling af diverse til JC - Indkøb af "ting/gadgets" til indmarch, pyntning af fanområde <p>Resten af sæsonen</p> <ul style="list-style-type: none"> - NM – Hotel og Bus (Hvem tager med) - Springcup - DM - Andet 	<p>Træner udd. sender vi ikke af sted lige nu, da vi ikke sender en træner af sted alene.</p> <p>Isabell og Malou skal med.</p> <p>Alt julecup tilmelding klare Tina og Marlene. Der er kommet 1 banner og der bliver bestilt 1 mere. Der kommer måske 2 flag til indmarch.</p> <p>Elite og Extreme er tilmeldt. Bus tilbud er indhentet. To hotel tilbud er indhentet. Holdene modtager nærmere info.</p> <p>Energy, Excited og Embrace deltager. Læg en føler ud til forældrene i forhold til springcup, hvem der skal med bus og overnatning på skole.</p> <p>24/5</p> <p>Alle deltager. Undtaget Enjoyable skal forældrene tager stilling.</p>
<p>Økonomi</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hvordan går det mht den nye betalingsform, hvordan håndterer vi overskredne/manglende indbetalinger. 	<p>Manglende betalinger. Der mangler 13 at betale.</p> <p>Vi har licensbetaling lige om hjørnet.</p>

<p>Evt.</p> <p>Talenttræning i Royal</p>	<p>Camp i frh. weekenden i uge 7 For FRH og klubber i Aalborg. Gerardo underviser. Kun youth, junior og senior.</p> <p>Vi afventer og skal have et koncept udviklet.</p>
<p>Indkomne punkter der overgår til næste møde.</p>	<p>Opdate på klubbøj fra Kasper, Tina og Lone</p> <p>Beredskabsplan skal sendes ud til næste møde. Og den skal opdateres.</p> <p>Årsmøde er 30/11 Randers eller Århus.</p> <p>Kontrakt skal laves til næste BS Vaskeanvisning Tina</p> <p>Ryste sammen arrangementer.</p> <p>Sponsorkoncept Forretningsorden fortsat. Juleafslutning Generalprøve til JC Weekendtræninger.</p>